
Dagsorden  

 

Skolebestyrelsesmøde den 15. august  kl. 16.30-18.30 

 DAGSORDEN 

Fremmøde: Annemette, Bjarke, Britt, Christina, Claus, Malene, 

Rene, Kristine, Sara, Stine, Louise og Søren 

 

 

Afbud: Lars, Bianca 

 

1. Konstituering 

- Formand, næstformand og suppleanter vælges: 

 

 Formand: Annemette 

 Næstformand: Malene 

 Suppleanter: Rene og Bianca 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer kontakter for: 

 Britt og Christina: Udskolingen 

 Malene, Claus og Lars: Mellemtrin 

 Bjarke og Annemette: Indskolingen 

 

2. Information fra skolen 

- Skolestart 

- Personalesituation 

 

Orientering: 

 Alle medarbejder har haft et kursus fra DGI omkring bevægelse i 

undervisningen i uge 31. 

 Opsigelse fra Tine (tysklærer) inden ferien. Karina Aba er ansat pr. 1/9-2018. 

3. Styrelsesvedtægt for Lemvig Kommunes skolevæsen (Bilag 1) (udleveres 

som kopi til jeres børn) 

- Styrelsesvedtægten gennemgås 

 Styrelsesvedtægten blev gennemgået med kommentar.  

4. Forældremøder 

- Skolebestyrelsen besluttede i foråret, at forældremøder fremover vil være på ca. en 

times varighed, og at der er mulighed for at holde møde efter behov i løbet af 

skoleåret. 

- Kontaktforældrenes rolle - heraf aftale om møde med kontaktforældre og 

skolebestyrelse 

 



 På et personalemøde har det været drøftet og der er opbakning til at 

forældremøderne er på en times varighed (fx et fyraftensmøde fra kl. 17-

18). Forældremøderne bliver afholdt for hver klasse. Der er mulighed for at 

kalde ind til et kort møde med et bestemt tema (fx læsning eller 

matematik). 

 Der skal vælges nye kontaktforældre for det næste år på forældremøderne 

 Der er ca. tre arrangementer pr. klasse arrangeret af aktivitetsgrupper i 

klassen, hvilket er med til at styrke sammenholdet, fællesskabet og klassens 

trivsel. Der er også facebookgrupper i flere klasser.  

 Forslag:  

- Et møde mellem skolebestyrelsen og klassernes kontaktforældre, hvor 

der aftales hvad der forventes på forældremødet.  

- Der opfordres til forventningsafstemninger på forældremødet. 

- Der ønskes at man på forældremøderne møder de nye lærere og får en 

præsentation. 

- De første møder skal holdes inden efterårsferien. 

 

Louise finder et mødetidspunkt for et møde med kontaktforældre.  

5. Skolepc'ere 

- Der er nu indkøbt pc'ere, så der er en pc til hver elev på skolen. Sidste år 

besluttede vi i skolebestyrelsen, at der i udskolingen blev opfordret til, at eleverne 

tog deres egen pc med, for at der kunne være pc'ere nok til alle elever. 

Nu vil vi egentlig gerne, at skolens pc'ere bruges. 

- Der ønskes en holdning til elevernes brug af egne pc'ere 

 

Holdninger: 

 Der er problemer med computere der ikke er skolens da de bliver smidt af 

netværket. 

 Der opfordres til at vi siger, at vi er så heldige at alle har fået en skole pc og 

det er den vi bruger. 

 Vi laver en anbefaling + en forklaring på hvad risikoen er ved at bruge egen 

computer. 

6. Børn og den digitale verden 

- Der er i foråret drøftet, om der skulle være et foredrag for forældre omkring digital 

dannelse, spil på playstation og tonen generelt på nettet. 

 

 Bestyrelsen er interesseret i at vide mere om børnenes digitale verden. 

 Måske et foredrag med en ”youtuber” eller en ”gamer” fulgt op af en fra 

SSP. 

 Alle prøver at undersøger hvad der kan være interessant til et evt. foredrag.  

 

7. Evt. 

 

Punkter til næste møde: 

 Forespørgsel fra forældre ang. madordning: Er det muligt at få mad fredag 

også? Måske en sandwich? 

 

 Frugtordning – skal den fortsætte? 



  

  

  

Link: 
 

 


